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Školská komisia  

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  
       

Košice:  09. 10 2020 

Číslo:  1325/2020/OSK-37890 

Vybavuje: Ing. Mária Kokardová 

tajomníčka komisie 

email: maria.kokardova@vucke.sk 

telefón: 055/7268 264 

 

 

Záznam z individuálneho rokovania komisie a hlasovania „Per rollam“  

 

V zmysle § 15 Rokovacieho poriadku komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

bolo zvolané 17. rokovanie Školskej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

hlasovaním „Per rollam“, ktoré sa uskutočnilo 

 

v dňoch 07. 10. 2020 (streda),  08. 10. 2020 (štvrtok) celý deň  

do 09. 10. 2020 (piatok) do 10.00 hod.  

 

 

V rámci individuálneho rokovania komisie a hlasovania „Per rollam“ boli prijaté nasledovné 

uznesenia: 

 

1. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o výške 

úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach 

sociálnych služieb  v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

 

Uznesenie č. 26 /2020 

Komisia odporúča predložený materiál zastupiteľstvu prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie per rollam: 

Počet členov  komisie: 25 

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania per rollam: 17 

 

ZA:  15 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 2 

Návrh bol schválený 

2. Zmena a doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 

kraja č.1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení 

Všeobecno záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č.8/2008a 

č.5/2014 
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Uznesenie č. 27 /2020 

Komisia odporúča predložený materiál zastupiteľstvu prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie per rollam: 

Počet členov komisie: 25 

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania per rollam: 16 

 

ZA: 15 

PROTI: 1 

ZDRŽAL SA: 0 

Návrh bol schválený 

 

3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2020 

 

Uznesenie č. 28 /2020 

Komisia odporúča predložený materiál zastupiteľstvu prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie per rollam: 

Počet členov komisie: 25 

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania per rollam: 17 

 

ZA:  17 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Návrh bol schválený 

 

4.  Poskytnutie dotácií nad 3 300 eur v zmysle § 5 ods.6 Všeobecne záväzného nariadenia   

     Košického samosprávneho kraja o č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších    

     zmien  a doplnkov 

 

Uznesenie č. 29 /2020 

Komisia odporúča predložený materiál zastupiteľstvu prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie per rollam: 

Počet členov komisie: 25 

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania per rollam: 15 
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ZA:  13 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 2 

Návrh bol schválený 

 

5. Koncepcia podpory pohybových aktivít obyvateľov Košického samosprávneho kraja    

    2020- 2025 ( 2030)  

 

Uznesenie č. 30 /2020 

Komisia odporúča predložený materiál zastupiteľstvu prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie per rollam: 

Počet členov komisie: 25 

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania per rollam: 16 

 

ZA: 14 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 2 

Návrh bol schválený 

 

6. Dodatok č. 2 k Zásadám hospodárenia  s majetkom Košického samosprávneho kraja 

 

Uznesenie č. 31 /2020 

Komisia odporúča predložený materiál zastupiteľstvu prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie per rollam: 

Počet členov komisie: 25 

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania per rollam: 16  

 

ZA: 16 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

Návrh bol schválený 

 

7. Nájom športových zariadení vo vlastníctve Košického samosprávneho kraja z dôvodu 

hodného osobitého zreteľa 

 

Uznesenie č. 32 /2020 
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Komisia odporúča predložený materiál zastupiteľstvu prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu. 

Hlasovanie per rollam: 

Počet členov komisie: 25 

Počet členov komisie, ktorí sa zúčastnili hlasovania per rollam: 16 

 

ZA: 16  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0. 

Návrh bol schválený 

 

8. Rôzne 

K jednotlivým bodom bolo v rámci aplikácie doručené nasledovné: 

 

K bodu č.1   

Ing. František Krejza 

Pýta sa predsedu školskej komisie PhDr. M. Čižmára, či sa poslanci zaoberali riešením 

dochádzky členov školskej komisie, a ak áno, s akým výsledkom. 

Odpoveď: 

Predseda školskej komisie PhDr. M. Čižmár na školskej komisii permanentne zdôrazňuje 

nevyhnutnosť  účasti na školskej komisii. 

Otázka dochádzky členov školskej komisie bude predmetom riešenia v poslaneckých 

kluboch  po zmiernení dopadu COVID  

Od júna 2020 , kedy bola vznesená požiadavka  na školskej komisii ku riešeniu 

dochádzky  bola zároveň  vyhodnotená dochádzka  za  roky 2018 a 2019 .  

V prílohe zápisnice opätovne prikladám vyhodnotenie účasti. Zároveň  informujem  o tom , 

že  od začiatku roka  2020  účasť  na  školskej komisii sa vyhodnocuje na web. stránke úradu 

KSK.  

K bodu č. 3 

Ing. Milan Kaplán 

Mgr. Miroslav Sopko 

 

V rámci témy rozpočtu KSK aj keď sa to priamo netýka tohto bodu programu by som chcel 

požiadať odbor školstva KSK o poskytnutie údajov a teda vyčíslenie finančných prostriedkov, 

ktoré boli vyplatené jednotlivým školám a školským jedálňam v rámci rozpočtových opatrení 

s poukázanou sumou a účelom ich využitia a to od začiatku tohto kalendárneho roka do 

dnešného dňa. Stačí mi to zaslať aj na moju mailovú adresu nakoľko sa jedná o rozsiahlejší 

materiál, ktorý presiahne kapacitu komunikácie skrz tento systém.  
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Odpoveď: Mgr. Andrea  Gajdošová 

 

Odbor školstva KSK môže k Vašej žiadosti  poskytnúť pomocnú – pracovnú  evidenciu 

poskytnutých finančných prostriedkov na bežné výdavky  na všetkých zdrojoch pre školy 

a školské zariadenia a evidenciu poskytnutých dotácií v zmysle VZN pre neštátnych 

zriaďovateľov.  Túto evidenciu vedieme kvôli kontrole poskytnutých finančných 

prostriedkov, čo je v kompetencii odboru financií. Odbor školstva má v kompetencii rozpočet 

škôl a školských zariadení,  účtovné zostavy a prehľady o všetkých poukázaných finančných 

prostriedkoch na školy a školské zariadenia (platby) vie poskytnúť odbor financií, ktorý má 

ucelenú  evidenciu vrátane kapitálových výdavkov. E mailom boli zaslané tabuľky. 

 

K bodu č. 5 

RNDr. Dušan Andraško 

 

Materiál je evidentne kvalitne spracovaný a jeho obsah zodpovedá rozsahu stanovených 

cieľov s dosahom na "rozhýbanie" obyvateľov kraja. Podľa môjho názoru merateľné 

ukazovatele stanovené v Strategickej priorite 1, Cieľ 1.1. Skvalitniť pohybové aktivity a 

rozvoj telesnej zdatnosti nezohľadňujú rozdielnu veľkosť škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

KSK, preto by som mal pripomienky/návrhy pričom bez zohľadnenia aspoň časti z nich 

nemôžem hlasovať za: 1.1.1/ Napr. 10 hospitácií na TŠV sa nezdá veľa, ale pravidlo 

rovnakého prístupu sa musí využívať aj v Pláne hospitačnej činnosti riaditeľa a to by teda 

znamenalo napr. na našej škole pri 12 učiteľoch 120 hospitácií do roka a to už je pre riaditeľa 

malej školy bez iného vedúceho PZ veľmi zaťažujúce vzhľadom na iné povinnosti. Tu by som 

navrhoval znížiť tento počet alebo rozlíšiť podľa veľkosti školy alebo podľa počtu vedúcich 

pedagogických zamestnancov. 1.1.2./ Zdravotná telesná výchova nie je tuším zatiaľ 

legislatívne povinná a malá škola, kde sa vyučuje len 16-20 hodín TŠV týždenne by aj nárast 

o 2-4 hodiny týždenne finančne dosť pocítila. Pritom môže mať len 1-2 oslobodených žiakov. 

Tu by som to navrhoval zohľadniť a do materiálu dať kritérium v min. počte žiakov školy 

alebo v min. počte oslobodených žiakov, pri ktorom by škola mala splniť kritérium. 1.1.3./ 

Požiadavka na minimálne 2 športové krúžky bez ohľadu na počet učiteľov TŠV sa mi tiež 

nezdá vhodná. My napr. máme len 1 učiteľa TŠV a tento rok máme len 1 športový krúžok, 

keďže je zapojený aj do iného projektového krúžku. Tiež by som navrhoval nejako naviazať 

na veľkosť školy. 

Odpoveď: Mgr. Marián Horenský, PhD 

 

1.1.2./ Zdravotná telesná výchova nie je tuším zatiaľ legislatívne povinná a malá škola, kde sa 

vyučuje len 16-20 hodín TŠV týždenne by aj nárast o 2-4 hodiny týždenne finančne dosť 

pocítila. Pritom môže mať len 1-2 oslobodených žiakov. Tu by som to navrhoval zohľadniť a 

do materiálu dať kritérium v min. počte žiakov školy alebo v min. počte oslobodených žiakov, 

pri ktorom by škola mala splniť kritérium. 

„Aj napriek skutočnosti nelegislatívneho ukotvenia zdravotnej telesnej výchovy na úrovni 

stredných škôl sme toho názoru, že je potrebné zabezpečiť špecifický druh povinnej telesnej 

výchovy pre žiakov so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami, u ktorých sa prejavuje 

určitá zdravotná porucha trvalého alebo prechodného charakteru.“ 
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1.1.3./ Požiadavka na minimálne 2 športové krúžky bez ohľadu na počet učiteľov TŠV sa mi 

tiež nezdá vhodná. My napr. máme len 1 učiteľa TŠV a tento rok máme len 1 športový 

krúžok, keďže je zapojený aj do iného projektového krúžku. Tiež by som navrhoval nejako 

naviazať na veľkosť školy. 

„Berúc do úvahy aj rozdielnu veľkosť škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK, je prospešné (z 

hľadiska preferovania rôznych športov zo strany študentov a študentiek) z dôvodu poskytnutia 

väčšej ponuky pohybových aktivít mať zriadené minimálne 2 športové krúžky.“ 

 

9. Záver 

Hlasovanie k jednotlivým materiálom prebehlo v dňoch 07. 10. 2020, 08. 10. 2020  

a 09. 10. 2020, a bolo ukončené dňa 09. 10. 2020 o 10.00 hod.  

 

Individuálne rokovanie komisie prebehlo bez problémov, hlasovania Per rollam sa zúčastnilo 

17  členov komisie z celkového počtu 25 členov. 

 

Na základe hlasovania Per rollam sa vyhotovila prezenčná listina z individuálneho rokovania 

komisie, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice.  

 

Platnosť a pravdivosť individuálneho hlasovania per rollam potvrdzuje svojim podpisom  

tajomníčka komisie. 

 

 

           ................................. 

Ing. Mária Kokardová   

             tajomník komisie 


